
 

 

 
Referat 

 
 

Skolebestyrelsesmøde tirsdag 

den 12. juni 2018 kl. 18.00- 20.00 

Spisning fra kl. 19.30 i Hjallerup Idrætscenter 

 
  

 

 
STED: Hjallerup Skole. 

         Husk at lave aftale med eleverne, der skal med. 
 

 
DELTAGERE 
 
              
Forældrevalgte:   Medarbejdere:   
Mikael Christensen                HJ  Gitte Olsson FL  
Henrik H. Mikkelsen               HJ afbud Doris Nielsen FL afbud 
Kirsten Højmose Schnabel    HJ  Susanne Jensen KL  
Mads U. H. Pedersen     FL afbud Mette Kirkegaard-Kjær HJ  
Berit Rosenkilde          FL  Ledere:   
Alice Trangeled FL afbud Rie Dam Vineke FL  
Søren Nøhr KL  Helle Faber KL  
Flemming Wittenberg KL  Anne Grethe Nielsen HJ  
Maj Britt Overgaard KL  Michael Ring HJ  
Elever:      
Daniel Helledie FL afbud Pia Bering  afbud 
Ronja Kjær Nielsen HJ afbud Hans Jørgen Bæk   
Amanda Wittenberg KL afbud    
 
 

 
   
DAGSORDEN 
 
 

1. Referat fra sidste møde. 
Er der spørgsmål/kommentarer til 

     det udsendte referat 
 

 
Ingen kommentarer til det udsendte  
referat. 
 

2. Tema 
Evaluering af skolebestyrelsesar-
bejdet. (spørgsmål med som bi-
lag) 
 

 
Pointer blev tilføjet på særskilt  
dokument. 

 
3. Elever. 

 
 



Side 2 

 

Er der noget fra de enkelte sko-
ler? 
 
 

4. Sager 
 

Høring om reduktionspulje. (bi-
lag)  
Vi skal have lavet et høringssvar. 
Forslag kommer senere. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
Høring vedr. flytning af Hel-
dagsskolen (bilag) 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

Ingen elever deltog pga. eksamensforbe-
redelse og lejrskole. 
 
 
 
 
Hans Jørgen og Mikael har lavet et ud-
kast til høringssvar. Mange af punkterne 
har SKB tidligere skrevet høringssvar på. 
 
 
Ændringer: 
I høringssvaret omkring punktet ”lejrsko-
ler” tilføjes en bekymring for et større 
pres fra forældrene for flere skolerejser, 
hvilket vil udfordre økonomisk trængte 
familier. 
 
LBO laver udkast til høringssvar ift. ned-
sættelse af normeringen i børnehaver. 
 
 
Hans Jørgen foreslår, at det formuleres i 
høringssvaret om beslutningen vedr. flyt-
ning kan vente til efter den forestående 
analyse af specialområdet i Brønderslev 
Kommune. 
Toftegaardsskolen har i forvejen mange 
udfordrede elever i Toften samt Er-
hvervsklassen. Flyttes Heldagsskolen 
dertil bliver procentdelen af specielle ele-
ver meget stor. 
Der peges i stedet på en skole med flere 
spor og større mulighed for udslusning til 
normalområdet i større eller mindre grad. 
 
Michael har skrevet en henvendelse til 
Børne-og skoleudvalget omkring lokale-
problematikker på Hjallerup skole i for-
hold til en ny aftale på Folkeskoleområ-
det, hvor de praktisk-musiske fag skal 
indgå i overbygningens fagpakke fra sko-
leåret 2019-2020. 
Overbygningselever skal tilbydes et af 
fagene H/D, musik, billedkunst eller 
madkundskab, hvilket vil presse belæg-
ningen på skolens faglokaler yderligere. I 
forvejen placeres en del af undervisnin-
gen i andre lokaler. 
Klokkerholm tilføjes i henvendelsen, da 
den har samme udfordringer. 
Der peges også på økonomiske udfor-
dringer med lærernes efteruddannelse 
og kompetenceudvikling. 
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Princip vedr. samarbejde og 
kommunikation mellem skole 
og hjem. (bilag) 

 
            
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

5. Orientering. 
 

Den nye skolebestyrelse. 
 

Næste skoleår.  
Skemaer m.m. 

 
Personalesituationen  
Ansættelser 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Formanden 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
6. Evt. 

 

 
 
Det foreslås, at den nye bestyrelse ar-
bejder på at implementere principperne i 
skolens hverdag. 
 
Det foreslås, at det tilføjes at tidspunkter 
for samtaler og forældremøder meldes 
ud i god tid, så forældre har mulighed for 
at planlægge deres deltagelse. 
 
Der ændres i tidsperspektivet ved telefo-
nisk kontakt fra 48 til 24 timer. 
Princippet tages med tilbage i skrive-
værkstedet og bringes ind i den nye be-
styrelse. 
 
 
 
 
 
Hans Jørgen har sendt oversigt ud. 
 
Skemaer er færdige på Klokkerholm og 
Hjallerup skoler. Flauenskjold arbejder 
endnu. 
 
Der er ansættelsessamtaler ift. 3 stillin-
ger på Hjallerup Skole. 
Skolelederstilling ledig på Klokkerholm 
skole og der er ansættelsessamtaler den 
26. juni og evt. 28. juni. 
Der skal ansættes en lærer og en pæda-
gog til K-klassen pga. elevtilgang. 
 
 
 
Møde i det rådgivende organ sammen 
med de 4 distriktsledere. Det er muligt at 
byde ind med punkter til dagsordenen 
fremadrettet. 
Politikkerne kommer ud i distrikterne i det 
nye skoleår. 
Møde ang. udbygning til hallen i Hjalle-
rup. 
 
 
 
 
Det går godt med afgangsprøverne på 
Klokkerholm og Hjallerup skoler. 
 
Håndværkere arbejder på Flauenskjold 
Skole med at gøre klar til en aldersinte-



Side 4 

 

greret indskoling. Der arbejdes med re-
novering af faglokaler og ny placering af 
PLC. 

      
        

  
 

 
Udgivelsesdato:      Referent: Anne-Grethe Nielsen 
 


